

BPP 2021 bermula 20 Januari 2021

Berita dan Foto : Dk. Vivy Malessa Pg. Ibrahim



KETUA Pengarah Perancangan, Ekonomi dan Statistik, Dayang Hajah Mariah binti Haji Yahya; dan Penolong Penguasa BPP 2021, Awang Bahrum bin Haji Kadun menyampaikan taklimat mengenai persediaan terhadap pelaksanaan BPP 2021.

TUTONG, Rabu, 16 Disember. - Jabatan Perancangan Ekonomi dan Statistik (JPES) akan mengendalikan Banci Penduduk dan Perumahan (BPP) 2021 bagi Negara Brunei Darussalam (NBD) yang akan bermula pada 20 Januari hingga 2 Ogos 2021 dengan tiga peringkat pelaksanaan.

BPP 2021 merupakan banci ke-6 yang akan dimulakan dengan peringkat pertama, iaitu penyenaian tempat kediaman atau *housing listing* mengikut kampung dan kawasan setiap daerah di seluruh negara bermula pada 20 Januari hingga 21 Februari 2021.

Seterusnya, peringkat kedua pula ialah pengendalian e-Census bermula 20 April hingga 21 Jun 2021, manakala peringkat ketiga ialah temu duga bersemuka mulai 20 Julai hingga 2 Ogos 2021.

Perkara itu dinyatakan semasa Sesi Muzakarah Bersama Penghulu Mukim dan Ketua Kampung bagi persediaan BPP 2021 yang berlangsung di kediaman rasmi Pegawai Daerah Tutong, di sini. Banci tersebut akan meliputi semua individu, sama ada rakyat NBD, penduduk tetap atau penduduk sementara yang tinggal di negara ini pada tahun 2021.

Data yang dikumpulkan akan membekalkan maklumat yang komprehensif mengenai penduduk mengikut ciri demografi, sosial dan ekonomi di samping maklumat mengenai jumlah stok tempat kediaman serta kemudahan atau keperluan asas perumahan.

Selain itu, Sesi Muzakarah tersebut juga bertujuan untuk membarigakan mengenai BPP 2021 dan seterusnya mengeratkan lagi kerjasama JPES dengan

Penghulu-penghulu Mukim dan Ketua-ketua Kampung dalam sama-sama memastikan pelaksanaan banci tersebut berjalan dengan lancar dan teratur.

Majlis diikuti dengan sesi soal jawab daripada para jemputan yang terdiri daripada Penghulu-penghulu Mukim, Pemangku-pemangku Penghulu Mukim, Ketua-ketua Kampung dan Pemangku-pemangku Ketua Kampung serta pembarigaan mengenai aktiviti operasi kerja-kerja luar banci.

Antara yang hadir pada sesi muzakarah tersebut ialah Ahli-ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Awang Haji Abdul Wahab bin Apong, Penghulu Mukim Tanjong Maya, Yang Berhormat Awang Haji Ramli bin Haji Lahit, Penghulu Mukim Telisai; Ketua Pengarah Perancangan, Ekonomi dan Statistik, Dayang Hajah Mariah binti Haji Yahya; Penghulu-penghulu Mukim, Pemangku-pemangku Penghulu Mukim, Ketua-ketua Kampung dan Pemangku-pemangku Ketua Kampung di Daerah Tutong.

BPP meliputi rakyat NBD, penduduk tetap dan penduduk sementara yang tinggal di tempat tinggal biasa mereka sebagai ahli isi rumah bagi tempoh enam bulan atau lebih pada tahun banci.

Dengan adanya BPP ini, ia adalah penting untuk mengumpul maklumat komprehensif mengenai penduduk mengikut ciri-ciri demografi, sosial dan ekonomi dan jumlah stok tempat kediaman.

Maklumat itu nanti akan memberikan tanda aras bagi kegunaan penilaian, perancangan dan pembentukan dasar oleh pihak kerajaan dan pelbagai tujuan penganalisisan dan penyelidikan oleh pengguna-pengguna lain.

Bagi sebarang pertanyaan mengenai BPP 2021, berhubung



YANG Berhormat Ahli-ahli Majlis Mesyuarat Negara semasa hadir pada Sesi Muzakarah bersama Penghulu Mukim dan Ketua Kampung bagi persediaan Banci Penduduk dan Perumahan (BPP) 2021.

terus ke JPES menerusi talian +673 2233344 semasa waktu pejabat atau e-mel ke support.brucensus@jpes.gov.bn.

Maklumat lebih lanjut mengenai BPP 2021 juga boleh didapati di Portal BPP 2021 di www.brucensus.gov.bn.



SEBAHAGIAN yang hadir pada Sesi Muzakarah tersebut.

COVID-19 : Tiada kes baharu

BANDAR SERI BEGAWAN, Khamis, 17 Disember. -

Kementerian Kesihatan memaklumkan kepada orang ramai bahawa alhamdulillah, tidak ada kes baharu disahkan setakat 12.00 tengah hari ini, menjadikan jumlah keseluruhan kes COVID-19 di Negara Brunei Darussalam adalah seramai 152 orang.

Melalui Siaran Akhbar mengenai Situasi Terkini Jangkitan COVID-19 di Negara Brunei Darussalam (NBD), Kementerian Kesihatan juga memaklumkan bahawa setakat ini, NBD mencatatkan 225 hari kes sifar, iaitu bagi kes terakhir jangkitan tempatan COVID-19 sejak laporan terakhir dicatatkan pada 6 Mei lalu.

Dalam pada itu, setakat ini, sebanyak 11 kes import dicatatkan, iaitu sejak kes terakhir jangkitan tempatan berkenaan dilaporkan.

Menurut Kementerian Kesihatan, satu kes aktif masih menjalani rawatan di Pusat Pengasingan Kebangsaan ketika ini, di mana ia menjadikan jumlah keseluruhan kes yang sembuh setakat ini, seramai 148 orang.

Kementerian Kesihatan turut memaklumkan mengenai Situasi Terkini Jangkitan COVID-19 di NBD, di mana seramai 674 orang

Siaran Akhbar dan Infografik : Kementerian Kesihatan

sedang menjalani pengasingan diri mandatori, sementara seramai 9,446 orang menamatkan pengasingan diri mandatori sejak Mac 2020.

Seterusnya, dalam tempoh 24 jam lalu, sebanyak 223 sampel ujian virus SARS-CoV-2 dilaksanakan dan ini membawa jumlah keseluruhan ujian makmal

dijalankan sejak Januari 2020 ialah sebanyak 80,258 ujian.

Untuk maklumat lanjut dan perkembangan terkini, orang ramai boleh melayari Laman Sesawang Kementerian Kesihatan, iaitu www.moh.gov.bn atau menghubungi Talian Nasihat Kesihatan 148 atau melalui aplikasi BruHealth.

Ringkasan Kes

Kes Baru Hari Ini	Jumlah Keseluruhan Kes		
0	152		
Kes Sembuh Hari Ini	Kes Aktif	Kematian	Sembuh
0	1	3	148

Kes terakhir jangkitan tempatan COVID-19	Jumlah kes import sejak kes jangkitan tempatan terakhir dilaporkan
Dilaporkan pada 6 Mei 2020 (225 hari yang lalu)	11 Kes

Ringkasan Pengasingan Diri

Jumlah yang sedang menjalani Pengasingan Diri Mandatori	Jumlah yang telah menamatkan Pengasingan Diri Mandatori (sejak Mac 2020)
674	9,446

Ringkasan Ujian Virus SARS-CoV-2

Jumlah Ujian yang dilaksanakan dalam tempoh 24 jam	Jumlah keseluruhan ujian makmal dijalankan (sejak Januari 2020)
223 sampel	80,258

Syukuri dan hargai nikmat Allah

Dari muka 7

Acara dimulakan dengan Sembahyang Fardu Subuh Berjemaah yang diimamkan oleh Pemangku Imam Masjid Kampung Batu Apoi, Awang Mohd. Saiful Bahrin bin Haji Yunos.

Selesai Tazkirah Subuh, Program Wira Fajar diselenggarakan dengan bacaan Surah Al-Kahfi yang dipimpin oleh Mahasiswa Development Management, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), Awang Fahmi bin Syukry, dan seterusnya menunaikan Sembahyang Sunat Duha.

Majlis turut disertai lebih 200 orang yang terdiri daripada Ahli-ahli Jawatankuasa Takmir Masjid Kampung Batu Apoi; Pegawai-pegawai Kerajaan; Persatuan-persatuan Belia; Belia-belia Masjid; para pelatih Program Khidmat Bakti Negara (PKBN); serta penduduk sekitar Kampung Batu Apoi.

Program tersebut merupakan anjuran kali keempat dan ia diadakan di daerah-daerah bagi memberi peluang kepada belia di setiap daerah berkenaan untuk menyertai Wira Fajar ini.

Antara lain tujuan program ini adalah untuk mendidik diri para belia untuk mengerjakan sembahyang berjemaah di masjid serta memberikan pendedahan kepada para belia dengan mengisi aktiviti yang bermanfaat, terutama sekali dalam mengadakan aktiviti-aktiviti keagamaan di masjid-masjid.

Orang ramai, terutamanya para belia adalah dialu-alukan untuk menyertai program ini.

Juga hadir, Ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Awang Haji Emran bin Haji Sabtu, selaku Penghulu Mukim Bokok; Setiausaha Tetap (Pentadbiran, Kewangan dan Estet), KKBS, Pengiran Mohammad Amirrizal bin Pengiran Haji Mahmud; Setiausaha Tetap (Pengurusan, Strategi dan Dasar), KKBS, Pengiran Haji Mohd. Hasnan bin Pengiran Haji Ali Hassan; Pemangku Setiausaha Tetap KHEU, Awang Haji Mohd. Serudin bin Haji Timbang; Timbalan Setiausaha Tetap (Kebudayaan dan Kesukanan), KKBS, Kolonel (B) Pengiran Haji Maidin bin Pengiran Haji Said; serta Pegawai-pegawai Kanan KKBS.